# ابدا قصتك معنا

# Start Your Story With Us





### من نحن

نحن شركة سدرة، متخصصون في تقديم حلول متكاملة لإدارة المياة، تشمل نزح مياة الصرف الصحي، تشغيل وصيانة محطات المعالجة والتحلية، تنظيف الخزانات، وتوريد ونقل المياة. نتميز بأسطول حديث من السيارات وفريق من المهندسين ذوي الخبرة العالية، ونعمل وفق أعلى المعايير البيئية والصحية لضمان جودة خدماتنا وتحقيق رضا العملاء كما اننا شركة معتمدة من منصة مدينتى ولدينا شهادة . الالتزام البيئي

#### About Us

Sidra Company, specialize in providing integrated water management solutions, including wastewater dewatering, operation and maintenance of treatment and desalination plants, tank cleaning, and water supply and transportation. We are distinguished by a modern fleet of cars and a team of highly experienced engineers. We work according to the highest environmental and health standards to ensure the quality of our services and achieve customer satisfaction. We are also a company certified by the Madinaty platform and we have a certificate of environmental commitment. الرؤية أن نكون الرواد في تقديم الحلول البيئية المستدامة، لنصنع بيئة نظيفة وآمنة للأجيال القادمة

**الرىىيالة** نقدم خدمات بيئية متكاملة بمعايير عالمية، من صيانة محطات المياه إلى نقل المياه المعالجة، لنرتقي بجودة .الحياة ونحمي الموارد الطبيعية



#### Vission

To be pioneers in providing sustainable environmental solutions, creating a clean and safe environment for future generations.



#### Mission

We provide integrated environmental services with global standards, from water plant maintenance to treated water transportation, to enhance quality of life and protect natural resources.

# فحماتنا Our Services

صيانة المحطات Stations Maintenance نزح مياه الصرف Sewage Water Drainage 2 نظافة الخزانات **Cleaning of Tanks** 3 تطهير شبكات الصرف الصحى Sanitation of Sewer Networks 4 تحلية المياة 5 Water Desalination نقل مىاة التحلية 6 **Desalinated Water Transportation** نقل المياة المعالحة **Transport of Treated Water** 7

### 1) صيانة المحطات

توفر شركة سدرة للخدمات البيئية حلولًا متكاملة لصيانة وتشغيل المحطات بمختلف أنواعها، بما في ذلك محطات معالجة المياه والصرف الصحي ومحطات الطاقة. نعتمد على فريق متخصص من المهندسين والفنيين المؤهلين لضمان تشغيل المحطات بكفاءة واستدامة مع الالتزام .بأعلى معايير الجودة والسلامة البيئية

#### Stations Maintenance

Sedra Environmental Services Company provides comprehensive solutions for the maintenance and operation of various types of stations, including water and wastewater treatment plants as well as power stations. We rely on a specialized team of qualified engineers and technicians to ensure the efficient and sustainable operation of the stations while adhering to the highest standards of quality and environmental safety.



تعتبر خدمة نزح المياه الصرف الصحي من الخدمات الأساسية التي تقدمها شركة سدرة، وهي عملية سحب المياه العادمة من الخزانات والمصارف والأنابيب، وذلك باستخدام معدات وسيارات مجهزة خصيصًا لهذا الغرض

#### 2 Sewage Water Drainage

E217CX

Sewage water drainage is one of the essential services provided by Sedra Company. It involves extracting wastewater from tanks, drains, and pipelines using specialized equipment and vehicles designed specifically for this purpose.



تعد خدمة تنظيف الخزانات من الخدمات الأساسية التي تضمن الحفاظ على جودة المياه وسلامتها. توفر شركة سدرة حلولاً متكاملة لتنظيف الخزانات من الزيوت والشحوم والرواسب، وذلك باستخدام أحدث المعدات والمواد الآمنة بيئيًا. يتم تنفيذ العملية بواسطة فريق متخصص لضمان إزالة التراكمات الضارة ومنع التلوث، مما يساهم في إطالة .عمر الخزانات وتحسين كفاءة استخدامها

#### **3** Cleaning of Tanks

Tank cleaning service is an essential service that ensures the quality and safety of water. Sedra Company provides comprehensive solutions for cleaning tanks from oils, grease, and deposits using the latest equipment and environmentally safe materials. The process is carried out by a specialized team to ensure the removal of harmful accumulations and prevent contamination, contributing to extending the lifespan of tanks and improving their efficiency.







## 4

#### **Sanitation of Sewer Networks**

Sedra's sewage network cleaning service aims to clean pipes and drains from deposits and dirt to ensure smooth water flow and protect the system from blockages, using advanced equipment and techniques while adhering to environmental standards and public safety.

# 5 تحلية المياة

خدمة تحلية المياة التي تقدمها شركة سدرة تهدف إلى تحويل المياة المالحة أو غير الصالحة للاستخدام إلى مياه صالحة للشرب أو الاستخدامات الأخرى. يتم استخدام تقنيات متطورة مثل التناضح العكسي والمعالجة الكيميائية لضمان .جودة المياه المحلاة وملاءمتها للمعايير الصحية

#### Water Desalination

Sedra's water desalination service aims to convert saline or unsuitable water into potable water or water for other uses. Advanced techniques such as reverse osmosis and chemical treatment are used to ensure the quality of the desalinated water and its compliance with health standards.



## 6 نقل مياه التحلية

توفر شركة سدرة خدمة نقل مياه التحلية إلى مواقع الاستخدام المختلفة، مع الالتزام بأعلى معايير الجودة لضمان وصول المياه النقية بأمان وكفاءة وفقًا للاشتراطات .البيئية والصحية



Sedra provides desalinated water transportation services to various usage sites, adhering to the highest quality standards to ensure the safe and efficient delivery of pure water in compliance with environmental and health regulations.



# 7 نقل المياة المعالجة

توفر شركة سدرة خدمة نقل المياه المعالجة إلى مختلف مواقع الاستخدام، مع الالتزام بالمعايير البيئية والصحية لضمان الاستفادة المثلى منها في التطبيقات المناسبة.



Sedra provides treated water transportation services to various usage sites while adhering to environmental and health standards to ensure optimal utilization in suitable applications.





# كفاءات الشركة

## **Company competencies**





# سدرة للخدمات البيئية



sedrah@sedrahsu.com المملكة العربية السعودية - جدة ابي القاسم الانصاري - ذهبان

+9960544774708 +9960554320880